
Rada Miasta Włocławek 

Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

Protokół nr 1/2024 

1 Posiedzenie w dniu 25 stycznia 2024  

Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:27 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Janusz Dębczyński 

3. Krzysztof Grządziel (nieobecny) 

4. Agnieszka Jura - Walczak 

5. Józef Mazierski 

6. Marek Wasielewski 

7. Stanisław Wawrzonkoski 

8. Katarzyna Zarębska 

9. Piotr Zwoliński 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radna Agnieszka Jura-

Walczak przywitała wszystkich zebranych na posiedzeniu Komisji, otworzyła obrady 

stwierdzając, że na stan 9 radnych, na sali znajduje się 8 członków Komisji, tak więc 

obrady w dniu dzisiejszym są prawomocne.  

Następnie poinformowała, że w Biurze Rady Miasta Włocławek oraz na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej jest udostępniony protokół z obrad Komisji, które 

odbyły się 27 grudnia 2023 roku. Nie zgłoszono do niego poprawek ani uzupełnień. 

Przewodnicząca Komisji zakomunikowała, że wraz z zawiadomieniem o dzisiejszych 

obradach Komisji, Radni otrzymali projekt porządku obrad. W związku z powyższym 

zwróciła się do Radnych z zapytaniem czy zgłaszają uwagi lub zmiany do tego 

porządku obrad. 



2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu miasta Włocławek na 2024 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2042. 
 

Skarbnik Miasta-Pani Honorata Baranowska, dokonała łącznego wprowadzenia do 

ww. projektów uchwał mając na uwadze fakt, że obydwie uchwały stanowią 

integralną całość. 

W projektach uchwał zmieniających budżet na 2024 rok i Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2024-2042 proponuje się zwiększenie dochodów budżetowych o 

33 mln 62 tys zł, wydatki budżetowe o 33 mln 914 tys zł i przychody o 852 tys zł.  

Dochody zwiększa się w związku z: 

• przyznanym dofinansowaniem w wysokości 17 mln 100 tys zł „Przebudowy 

drogi Lipnowskiej”, 

• 5 mln jako dofinansowaniem zadania „Budowa trasy średnicowej-etap IV”, 

• realizacją projektu „Włocławek-miasto Nowych możliwości. Tutaj mieszkam, 

pracuję inwestuję i tu wypoczywam”, 

• realizacją przez Zespół Szkół Technicznych projektu „Erasmus+”, 

• realizacją zadania pn. „Przebudowa i rozbudowa instalacji elektrycznej wraz z 

przeprowadzeniem prac przez konserwatora zabytków w Bazylice 

Katedralnej”. 

W ramach wydatków zmiany obejmą zadania: 

• pn. „Przebudowa ulicy Lipnowskiej”, 

• pn. „Tabor na potrzeby czystej komunikacji w mieście Włocławek”, 

• pn. „Budowa wzbudzonej sygnalizacji świetlnej na ul. Lipnowskiej na przejściu 

dla pieszych wraz z przejazdem rowerowym”, 

• pn. „Budowa aktywnych przejść dla pieszych/przejazdów rowerowych”, 

• pn. „Budowa trasy średnicowej-etap IV”, 

• pn. „Dotacja do zakupu rowerów dla mieszkańców Włocławka”, 

• pn. „Włocławek-Miasto Nowych Możliwości. Tutaj mieszkam, pracuję, 

inwestuję i tu wypoczywam”, 



• pn. „Budowa farmy fotowoltaicznej”, 

• zabezpieczające środki na pokrycie zobowiązania wobec wykonawcy za 

usunięcie w grudniu 2023 roku awarii sieci doprowadzającej wodę do budynku 

Domu Pomocy Społecznej przy ulicy Nowomiejskiej, 

• pn. „Park Sienkiewicza dla osób z ograniczoną mobilnością-przebicie 

Bulwarów”, 

• na realizację plenerowego przedsięwzięcia kulturalno-rozrywkowego przez 

Centrum Kultury Browar B, 

• związane z projektem „Erasmus +”, 

• związane z programem „Rehabilitacja 25 plus”, 

• z przeznaczeniem na dotację na prowadzenia Kawiarni Obywatelskiej 

„Śródmieście Cafe”, 

• na pokrycie kosztów dzierżawy gruntów leśnych pod ścieżkę rowerową. 

Wprowadzono dwa nowe zadania pn: 

• „Dotacja celowa dla Bazyliki Katedralnej”, 

• „Zewnętrzne boisko do gry w piłkę koszykową 3x3 lub 5x5 z imiennymi 

boiskami”. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że szczegółowe rozdysponowanie wydatków na 

poszczególnych podziałkach klasyfikacji budżetowej oraz dysponentów obrazuje 

Załącznik Nr 1 do Uchwały.  

Zwiększone kwoty przychodów przedstawiono w Załączniku Nr 4 pn. „Przychody i 

rozchody budżetu na 2024 rok” do projektu uchwały zmieniającej budżet i w 

załączniku nr 1 Wieloletniej Prognozie Finansowej, a uaktualnione przedsięwzięcia 

ujęto w załączniku nr 2 do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Po zakończeniu prezentacji ww. projektów uchwał, Przewodnicząca Komisji 

poinformowała, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami.  

Radny Józef Mazierski zapytał, co oznacza 4 etap w zadaniu pn. „Budowa trasy 

średnicowej-etap IV”? Kolejne pytanie dotyczyło boisk 3x3 lub 5x5-czy jest to zadanie 

z Budżetu Obywatelskiego? Poinformował również, że zmniejszanie kwoty na 

fotowoltaikę jest błędem.  



Odpowiedzi udzielił obecny na posiedzeniu dyrektor Wydziału Inwestycji Pan Tomasz 

Celmer, potwierdzając, że zadanie dotyczące boisk jest zadaniem wynikającym z 

Budżetu Obywatelskiego. Wyjaśnił, że otwarcie ofert miało miejsce w grudniu 

ubiegłego roku. Wpłynęło kilka ofert, jednak przez wzgląd na niską cenę jednej 

oferty-oferent musiał złożyć wyjaśnienia do urzędu. Odpowiadając na pytanie 

związane z trasą średnicową, Pan dyrektor poinformował, że etapy są podziałem 

technicznym, a poszczególne etapy oznaczają zakres robót obejmujący określony 

obszar i co za tym idzie-ulice. 

Radny Jacek Buława zadał pytanie dotyczące aktywnych przejść dla pieszych. W 

budżecie przewidziana jest na nie kwota około 690 tys zł. Czy wybrane są już ulice 

do tego zadania? 

Pan Tomasz Celmer odpowiedział, że technicznie to pytanie do dyrektora Wydziału 

Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii, bo właśnie ten wydział będzie realizował to 

zadanie.  

Wobec braku dalszych zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodnicząca Komisji 

poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jacek Buława, Marek Wasielewski, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Janusz Dębczyński, Agnieszka Jura - Walczak, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 



Radna Agnieszka Jura-Walczak poinformowała, że głosując-pomyliła się. Poprosiła o 

ujęcie w protokole, że nie „wstrzymuje się”, ale jest „za” głosowanym projektem 

uchwały.  

W związku z powyższym wyniki głosowania przedstawiały się następująco: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jacek Buława, Marek Wasielewski, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Piotr Zwoliński, Agnieszka Jura - Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Janusz Dębczyński, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta wypracowała pozytywną opinię o ww. projekcie uchwały w przedłożonym 

brzmieniu.  

Z racji tego, że projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej był 

opiniowany i dyskutowany łącznie z projektem w sprawie uchwalenia budżetu, 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2042. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2042. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 



Jacek Buława, Agnieszka Jura - Walczak, Marek Wasielewski, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Dębczyński, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta wypracowała pozytywną opinię o ww. projekcie uchwały w przedłożonym 

brzmieniu.  

 

 

 

 

4. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 
Rady Miasta Włocławek za 2023 rok. 
 

Przewodnicząca Komisji dokonała wprowadzenia do tego punktu posiedzenia, 

informując, że Członkowie Komisji otrzymali sprawozdanie drogą mailową wraz z 

zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji. Zapytała, czy ktoś z Członków 

Komisji chce zgłosić do niego uwagi? 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie ww. 

sprawozdanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

Rady Miasta Włocławek za 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 



Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Agnieszka Jura - Walczak, Józef Mazierski, 

Marek Wasielewski, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2023.  

5. Przyjęcie Planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta 
Włocławek na 2024 rok. 
 

Podobnie jak w przypadku sprawozdania, Przewodnicząca Komisji dokonała 

wprowadzenia informując, że Plan Pracy Komisji na 2024 rok również był przesłany 

Członkom Komisji wraz z zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca zwróciła uwagę na fakt, że Plan Pracy nie stanowi katalogu 

zamkniętego. Jest jedynie zarysem planu pracy Komisji stworzonym w oparciu o 

tematy zgłoszone przez Wydziały Urzędu Miasta Włocławek.  

Zapytała, czy ktoś z Członków Komisji chce zgłosić do niego uwagi? 

 

Radny Józef Mazierski wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do planu pracy w 

miesiącu wrześniu informacji o wynikach finansowych spółek miejskich.  

Przewodnicząca Komisji poddała ten wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

propozycji radnego Józefa Mazierskiego dotyczącej rozszerzenia planu pracy Komisji 

w miesiącu wrześniu o informację na temat wyników finansowych spółek miejskich. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Agnieszka Jura - Walczak, Józef Mazierski, 

Marek Wasielewski, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 



Po zakończeniu procedury głosowania Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta jednomyślnie przyjęła zaproponowany wniosek, następnie poddała pod 

głosowanie Plan Pracy Komisji na 2024 rok, uwzględniający przegłosowany wniosek 

radnego Józefa Mazierskiego. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta 

Włocławek na 2024 rok z uwzględnieniem wniosku radnego Józefa Mazierskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Agnieszka Jura - Walczak, Józef Mazierski, 

Marek Wasielewski, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta przyjęła Plan Pracy Komisji na 2024 rok. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

Nie zgłoszono. 

6. Zakończenie obrad Komisji. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta radna Agnieszka Jura-Walczak zakończyła obrady 

Komisji w dniu 25 stycznia 2024 roku.  

Z poważaniem Agnieszka Jura-Walczak Przewodnicząca Komisji Budżetu Rozwoju i 

Promocji Miasta Przygotował(a): Urszula Szubińska 

 

 


